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Op 29 januari 2025 vond de inwonersavond van Spiekeriek plaats, waarin diverse onderwerpen aan 
bod kwamen die van belang zijn voor de leefbaarheid van het dorp en de directe omgeving. Hieronder 
volgt een beknopte samenvatting van de besproken punten en de bijbehorende reacties.

Leefbaarheid en voorzieningen

Er zijn brieven ingediend over het leefbaarheidsplan en initiatieven zoals Jantje Beton en de plaatsing 
van een trampoline. Daarnaast kwam het onderwerp permanente bewoning in Mooi Schipborg aan de 
orde. De plannen hiervoor zijn voorgelegd aan de gemeente, maar er is nog geen terugkoppeling 
ontvangen. De aanwezigen vroegen de aanwezige raadsleden om het college hierover te benaderen.

Een inwoner gaf aan dat er geruchten gaan dat de projectontwikkelaar de inwoners zou willen 
uitkopen, maar een andere inwoner stelde dat hier geen sprake van is.

Mevrouw Oosterhuis lichtte toe dat inwoners van Schipborg ook gebruik kunnen maken van 
Automaatje, een vervoersdienst voor mensen zonder eigen vervoer, als alternatief voor de Ov-
jaarkaart.

Vuurwerkverbod en carbid schieten

Het vuurwerkverbod werd eveneens besproken. Mevrouw Oosterhuis gaf aan dat er landelijk bijna een
meerderheid voor lijkt te zijn. Wat betreft het carbidschieten werd benadrukt dat dit goed gereguleerd 
is en via een vergunningsprocedure verloopt. Een inwoner vroeg of bezwaar kan worden gemaakt 
tegen deze vergunningen. Dit lijkt het geval. Vergunningen voor carbidschieten kunnen via de website 
van de gemeente gemeld worden. 

Hondenpoep en milieu

Overlast door hondenpoep werd besproken, waarbij een inwoner als mogelijke oplossing voorstelde 
om bordjes met afbeeldingen van poepende honden te plaatsen. Dit bleek elders in het dorp een 
effectieve maatregel te zijn.

Ook werd het thema houtstook besproken. Hierbij werd gewezen op het belang van verantwoord 
stoken, het gebruik van goed hout en de toepassing van roetfilters om overlast te verminderen. Een 
aantal aanwezigen waren fel gekant tegen houtstook, ook met goed hout en roetfilters, dit vanwege de 
effecten op hun gezondheid. Een inwoner gaf aan niet naar buiten te kunnen wanneer de buren aan het 
stoken zijn, dit vanwege astmatische klachten. 

Onderwijs

Een inwoner gaf aan dat er in de gemeente Aa en Hunze weinig onderwijsmogelijkheden zijn voor 
kinderen met een fysieke beperking. Daarnaast werd opgemerkt dat er in Schipborg honderd kinderen 
wonen. Het is dan ook zonde dat er geen basisschool meer in het dorp aanwezig is.

Verkeer en veiligheid

Er kwamen meerdere verkeerskwesties aan bod:



Tunnelrenovatie en fietsveiligheid: Een inwoner uitte zorgen over de gevaarlijke situatie in de tunnel, 
met name voor fietsers die elkaar daar lastig kunnen passeren. Eerder was er sprake van een 
fietstunnel onder de bestaande tunnel, maar deze is nooit gerealiseerd. Twee raadsleden gaven aan dat 
het mogelijk moet zijn om een extra tunnel onder de N34 te realiseren. Ze gaven het dorp als tip om 
dit vooral ook bij de provincie aan te kaarten. Tevens gaven zij aan dat er wellicht koppelkansen 
liggen met Nij Begun.

Haaientanden bij kruising Randweg/Borgweg: 
Inwoners geven aan dat het wenselijk is om 
haaientanden te plaatsen op dit kruispunt. De 
gemeente geeft echter aan dat het door de betreffende
snelheidslimiet op de weg niet mogelijk is om hier 

haaientanden aan te brengen. Inwoners geven als 
suggestie om het kombord te verplaatsen om zo de 
snelheidslimiet omlaag te brengen en haaientanden 
mogelijk te maken.

Hardrijders Borgweg en Ruiterweg: Inwoners klagen 
over te hard rijdend verkeer in dorp. Drempels 
worden niet als effectieve maatregelen gezien 

vanwege geluidshinder door busjes met ladders en steigers. Een inwoner komt met het idee om 
betonnen bloembakken op de Borgweg en Ruiterweg te plaatsen om hardrijden tegen te gaan. Een 
andere inwoner komt met het creatieve idee om vervolgens een wedstrijd uit te schrijven voor de 
mooiste bloembakken in het dorp. 

Brug bij café de Drentsche Aa: Een inwoner pleit voor afsluiting voor verkeer van de brug met een 
neerklapbare paal, zodat de schaapsherder hier nog wel langs kan. Andere inwoners zijn hier niet per 
definitie voorstander van. 

Bouwen en wonen

Tot slot werd er frustratie geuit over de houding van ambtenaren van de gemeente bij bouw- en 
woonkwesties. Volgens inwoners helpen ambtenaren hen onvoldoende en lijkt het erop dat ze zich 
vooral juridisch indekken. Daarnaast werd de rol van de welstandscommissie ter discussie gesteld, 
omdat deze uiteindelijk bepaalt of bouwplannen worden goedgekeurd.


